
 
Møteprotokoll Alstahaug Idrettsråd 
Tirsdag 8. november 2022, kl. 19.00-21.00  
på Kulturbadet 

 

Til stede: Christin Walen Strand, Ann-Kristin Aaker, Hanne Louise Olsen, Susanne Knutsen, 
Bjørn Richard Jenssen (1. vara), Johanne Markvoll (sekretær). 
 
Forfall: Linda Jakobsen, Christer Øveraas, Steffen Bonsaksen 

Sak 27/22 Godkjenning av innkalling og saksliste 
Godkjent.  
 
Sak 28/22 Godkjenning av protokoll 
Godkjent. 
 
Sak 29/22 Innspill til politiske partier 
E-post sendt alle medlemslagene, litt forsinket, med frist for å melde tilbake innen fredag 
denne uken. Christin sammenfatter og sender til alle politiske parti i kommunen. 
 
Sak 30/22 Dokumentasjon og kommunikasjon  
Johanne har opprettet en ren informasjonsside om idrettsrådet på kommunens hjemmesider, 
med lenke til idrettsrådets Facebook-side og organisasjonsinformasjon hos NIF. NIF tilbyr nå 
idrettsråd å opprette egen hjemmeside med NIF-mal, for årlig pris kr. 3500,-. Styret er 
usikre på hvor mye trafikk/besøk ei side vil skape, og er redd for at det skal bli for krevende 
å vedlikeholde.  
 
Følgende løsning prøves ut i første omgang: 
- Opprette Dropbox-konto knyttet til idrettsrådets epost-adresse (gratis?). 
- Publisere protokoller og andre dokumenter som skal være offentlig tilgjengelig i Dropbox, 
med inngang fra informasjonssiden på kommunens hjemmeside samt idrettsrådets Facebook-
side. 
 
Vi sender ut informasjon til idrettslagene når systemet er oppe og går. 
 
Sak 31/22  Forberedelser til samarbeidsmøte 22. november 
Samarbeidsmøte arrangeres i kantina på rådhuset tirsdag 22. november kl. 18-20.  

• Ann Kristin og Bjørn Richard har forberedt presentasjon. Ann Kristin presenterer på 
møtet, Bjørn Richard hvis hun er forhindret fra å delta. 

• Invitasjon med program ble 1.-2. november sendt til: 
- alle idrettslag 
- alle politiske parti 
- Ordfører og rådmann 
- Administrasjon Alstahaug kommune: folkehelse, ungdomstjenesten, oppvekst, 

kultur 
- Sandnessjøen vgs. 
- Alstahaug ungdomsråd 
- FAU ved skolene 

• Pr. i dag 6 påmeldte. Påmeldingsfrist 16. november. 
• Vi har fått spørsmål fra styrkeløftklubben om mulighet for å delta på Teams el.lign. 

Dette vurderer vi som vanskelig pga. det tekniske som må til for å gjennomføre dette. 



De lagene som ikke kan delta må heller få anledning til å gi sine innspill til temaet på 
forhånd. Referat fra møtet sendes til alle idrettslag. 

• Styremedlemmene fordeler ansvaret for å kontakte de ulike politiske partiene mellom 
seg, og følger dem opp med oppfordring om å delta. 

• Bevertning: Kaffe, te, twist og kjeks. Johanne handler inn. 
• Program: 

Velkommen og introduksjon v/ Christin (10 min) 
- Om idrettsrådets rolle 
- Bakgrunn for møte  

 
Frafall fra idrett blant barn og unge v/ Ann Kristin/Bjørn Richard 

- Bakgrunn for temaet frafall 
- Presentasjon av funn fra spørreundersøkelse (15 - 20 min) 
- Diskusjon (inntil 30 min) 

Spørsmål til diskusjon: 

 Stemmer dette med deres inntrykk? 
 Hvilke grep gjør deres idrettslag for å rekruttere, og for å forhindre 

frafall? 
 Hvordan kan det enkelte lag arbeide med dette, og hva må gjøres i 

fellesskap? 
 Hvem tar utfordringa om å tenke annerledes om aktivitetstilbud? 

 
Ung i Alstahaug  
Presentasjon av app v/ Lars Lauritzen (10 min) 

 
Trafikksikker kommune – trafikksikker fritidsaktivitet 
Informasjon om arbeidet med å bli trafikksikker kommune, og hva det kan innebære 
for idretten (10 min). 

 
 
Sak 32/22 Eventuelt  
Sak om rullering av prioritering for anleggsplan (spillemidler) vil bli sendt til idrettsrådet i 
løpet av de kommende ukene. Saken behandles pr. e-post.     
 

 
Ref.: Johanne Markvoll 

 


